

Title (en)

Web for wrapping with a web material, wrapped package and process for making the web.

Title (de)

Folienbahn für eine Faltpackung aus folienartigem Material, Faltpackung und Verfahren zum Herstellen dieser Folienbahn.

Title (fr)

Feuille pour emballage à partir d'un matériau en feuille, emballage, et procédé pour la réalisation de cette feuille.

Publication

EP 0340629 A1 19891108 (DE)

Application

EP 89107618 A 19890427

Priority

DE 3814828 A 19880502

Abstract (en)

A web of foil (40) for a foldable container (10) made of a foil-like material, where the web of foil, having a certain width, is folded and closed around an object to be packaged in such a way that it hermetically surrounds the object on all sides (Flowpack), is characterized in that the web of foil (40) is composed of at least two web parts (12, 14), whereby the web parts (12, 14) are parallel, are designed to have overlapping respective single longitudinal border areas and are linked in their overlapping area (C).

Abstract (de)

Eine Folienbahn (40) für eine Faltpackung (10) aus folienartigem Material, bei der die eine bestimmte Breite aufweisende Folienbahn um ein zu verpackendes Gut so herumgefaltet und verschlossen wird, daß sie das Gut allseitig luftdicht umgibt (Flowpack) zeichnet sich dadurch aus, daß die Folienbahn (40) aus mindestens zwei Bahnteilen (12, 14) zusammengesetzt ist, wobei die Bahnteile (12, 14) parallel zueinander, sich mit ihren jeweiligen einen Längsrandbereichen überlappend ausgerichtet und im überlappten Bereich (C) miteinander verbunden sind.

IPC 1-7

B65B 61/18; B65D 75/12; B65D 75/62

IPC 8 full level

B65B 61/02 (2006.01); **B65D 75/12** (2006.01); **B65D 75/58** (2006.01); **B65D 75/62** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

B65B 61/02 (2013.01 - EP); **B65D 75/12** (2013.01 - EP KR); **B65D 75/5833** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [X] GB 908577 A 19621017 - SCHMERMUND ALFRED
- [A] CH 651795 A5 19851015 - SIG SCHWEIZ INDUSTRIEGES
- [A] FR 1191548 A 19591020
- [A] EP 0195221 A1 19860924 - EFFEM GMBH [DE]

Cited by

FR2728873A1; BE1011996A3; EP1350741A3; EP0432028A1; FR2655312A1; EP0890514A1; WO9112188A1

Designated contracting state (EPC)

ES GR

DOCDB simple family (publication)

EP 0340629 A1 19891108; AU 3548389 A 19891129; DE 3814828 A1 19891116; EP 0423136 A1 19910424; KR 900700360 A 19900813; PT 90439 A 19891130; WO 8910877 A1 19891116

DOCDB simple family (application)

EP 89107618 A 19890427; AU 3548389 A 19890427; DE 3814828 A 19880502; EP 8900467 W 19890427; EP 89905087 A 19890427; KR 890702408 A 19891220; PT 9043989 A 19890502